
Protokoll från styrelsemöte Arboga Arbetareförening den 2 oktober 2023 

• Närvarande: Lars Nyqvist, Lars-Åke Haglund, Torsten Andersson, Ove Nyberg, Lars Pettersson, 

Eje Bastås, Lotta Pettersson, Göran Munther, Bernt Andersson, Karl-Ivar sköld, Lars-Göran 

Myrelid, Fredrik Persson, Rolf Gustafsson, Carina Widholm och Roger Hedenström 

§ 1.Mötets Öppnande 

Lars Nyqvist öppnade mötet. 

§2.Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

§3. Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll från den 4 september godkändes.  

§4 Nya medlemmar  

Inga nya medlemmar. Dam och herrklubben har inte startat upp höstmöten än. Vi är 406 medlemmar 

varav 36 ej betalt in medlemsavgiften. 

§5 Ekonomisk Rapport 

Ejes talade kort om det ekonomiska läget.  

54411:- på medlemskontot ( 50 000 överflyttat till bankkonto) 67682:- på bankkontot och  ca 460:- i 

kassan. 

§6 Rapporter 

Susanne har begärt utträde ur styrelsen vi löser det med suppleanterna. 

Herrklubben skänker 12000:- till Bar-rusten Vi bockar och tackar. 

Tjejerna som diskar gör ett bra jobb,- och vill att vi ser till att det inte kommer ut folk i köket. 

Vi får se till att disken stannar vid biljardbordet. Eller alternativt att de själva dukar av.  

Septemberfesten hade 40 talet betalande. Vi fick en trerättersmeny med gubbröra,viltmarinerad fläsk 

ytterfilé samt äppelkaka och kaffe. Damklubben hade lotteri som vanligt. Pyrre Nyberg underhöll med 

anekdoter från brottarvärden. Lite dans blev det också med en spellista från Torbjörn och Birgitta. 

 

§7 Oktoberfesten 

Roger och Lotta fixar inbjudan som de skickar till Bernt för vidare befodran. 

Roger och Lars P är värdar och Lasse tar emot anmälningar. Festen kommer att bli av oavsett antal 

anmälda.Vi hoppas vi får till ljudet till dess. Det kommer att bli en Buffe´ 

Anmälda från styrelsen är Lars-Göran, Göran, Bernt, Karl-Ivar, Ove, Lars N, Lars P. 

 

 



§8 Nästa möte  

Styrelsemöte lördagen den 25 november klockan 15.00 där vi hjälps åt att duka till julbordet klockan 

17.00. 

Speciellt inbjudna till julbordet blir – Torbjörn, Kent och Bosse. Gado, Bengt, Jörgen, Jonny och Anders. 

Hedersmedlemmarna Hasse, Bo M och Bo T. Samtliga med respektive.  

Samt Ordförande i Herr o Damklubben. 

Trettondagsfesten kommer vi att ta upp på nästa möte i november 

Samordningsmötet 2024 är det vi som står för. Det är  i januari, lördagen den 27:e klockan 17.00  

 

§9 Övriga frågor  

Frisören har haft el problem vi tar kostnaden för felsökning och del av skyltbelysningen. 

Ljudanläggningen i stora salen togs upp,- och är akut. 

 

 

§10 Mötet avslutas 

Lars N tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

Roger hade Kanelbullarna klara.  

 

 

Vid protokollet 2023-10-02  Sekr     Lars Pettersson …………………………………………………………………………                     

 

 

  Justeras av ordförande Lars Nyqvist ……………………….…………………………………………………… 

 

Att göra lista 

• Avloppsvatten från värmepumpen: Lasse N pratar med Vädel om det. 

• Inköp stolar/skjuts på framtiden men vi behöver köpa in 110 St 

• Kassör/Kollas om vi kan köpa in redovisningstjänsten till bokslutet. Ny kassör sökes 

• Drickakylens dörr bör hängas om Lasse P kollar 

• Musikanläggningen status på det. 

• Ta bort skylten i hissen med Hasses telefonnummer. 

• Strömbrytare till dricka kylen. 


